



輕觸式零售系統

TPOS

Touch POS System



現今各種電子產品不約而同地有著發展「輕觸式介面」的趨勢，而零售管理系統也不例外。「TPOS」正是把這種輕觸介面的設計融入了我們的零售及批發管理系統之中，用家只需要輕觸螢幕便可進行各種交易及操作，運作上比傳統的系統更為簡單方便，介面清晰易用，功能完備，大大提昇業務運作的效率，並支援各種分析報表，即時掌握貨品的銷售及庫存狀況。精明的您必定與時並進，在這瞬息萬變的市場中仍能夠傲視同儕。那麼，為您有效地提昇業務靈活性並掌握營運先機的「TPOS」，就是您的必然之選。

Now all the electronic products are taking the same action without prior consultation of having the trend to develop the "Touch Interface", with no exceptions of the retail management systems. TPOS – Touch Point Of Sales System is now merging such touch interface design into our system. Users need only touch the screen to

operate different kinds of transactions; this operation is much easier and convenient than the traditional POS systems. The interface is clear and simple to use with complete functions, thus the business operation efficiency is greatly enhanced. The system supports different kinds of reports and collects the sales and inventory status of products instantly. A savvy person like you should keep the pace with the time in the rapid substantial changing market and then TPOS System is your necessary choice.



系統結構 System Structure



系統特點 System Features

- Product, customer & vendor data can import or export to MS-Excel
貨品、客戶及供應商之數據可匯入匯出至MS-Excel
- Real time review the history of stock in/out, customer sales and goods receive from vendor
即時查閱貨品進銷、客戶銷售及供應商進貨歷史記錄
- User can define touch screen selection menu
用戶可自行設定熱賣貨品菜單輕觸功能
- Each item supports product image, 2 barcodes, 5 different prices and discounts
每個貨品支援產品圖像、2個條碼及可設定5組不同的售價及折扣
- Real time stock enquiry function
實時查詢貨品資料功能
- Display english & numeric keyboard on screen
螢幕可同時顯示及使用英文及數字鍵盤功能
- Most of the reports can preview, export to MS Excel, email attachment or save as file
各類報表均可預覽、匯出至MS Excel、電郵附件或檔案儲存
- Provide color & size, membership, bundle item & promotion campaign module *
提供顏色尺碼、會員制度、貨品組合及優惠活動等模組
- Support second touch display interactive with customer
可加裝第二個觸控螢幕與客人互動
- Build-in database backup & restore function
內置資料備份及還原功能

可配硬件 Optional hardware



問與答 FAQ

Q: 此系統是否適合我的行業使用? Is the software suitable for my business nature?



A: TPOS適合各類型零售行業使用，包括服裝鞋履、書籍文具、鐘錶珠寶、模型玩具、美容化妝、精品飾物、零食凍肉、嬰兒用品、電子用品、紅酒香煙、花店餅店、傢俱用品、超市便利店、運動用品、寵物店等零售行業及服務性行業。

TPOS System is suitable for different kinds of business natures such as fashion and shoes, book and stationery, watch and jewellery, toys and models, cosmetic and beauty, gift and souvenir, food and drink, baby products, computer and AV, wine and cigarette, florist and bakery, furniture and home convenience, supermarket and convenience store, sport and accessories, pets shop, and the most of the retails related businesses.



Q: 為什麼我要選擇TPOS輕觸式零售系統? Why should I choose Touch POS System (TPOS)?



A: 因為TPOS採用輕觸介面設計，使你開單及查詢貨品更加快捷，分析報表齊全。用戶只需觀看介面便可識別用法，是電腦初階者之首選。

TPOS System uses graphic user interface (GUI) to facilitate the retail invoice operation and speed up products enquiries; and numerous analysis reports are embedded. Users can use the user friendly (GUI) Interface to identify and operate the TPOS system with "What You See Is What You Get"; so TPOS System is the first choice of the beginner.



Q: 購買系統後會提供售後服務嗎? Do you have after sales services?



A: IBS提供系統安裝、培訓、電話、電郵查詢以及網路遙距支援服務。更備有其他支援服務方案，以符合不同客戶需要。

IBS provides complete system installation, training, hotline, email and internet remote enquiry. We can also provide various support services to fulfill customers' requirements and needs.



Q: 系統功能有權限控制嗎? Does the System have access rights control?



A: 系統管理人員可自行定義每個登入用戶的操作等級及權限。

The System administrator can define the login users' authority rights in group or individually.



IBS Research Limited

Room 1202, 12/F, No. 9 Chong Yip Street, Kwun Tong (Ngau Tau Kok Exit-A)
九龍觀塘創業街9號12樓1202室(牛頭角港鐵站A出口)

Oversea Distributors: China / Macau / Australia / Canada / Indonesia

海外分銷商：中國 / 澳門 / 澳洲 / 加拿大 / 印尼

認可分銷商 Authorized Reseller

Tel:
(852) 2851-7882

Fax:
(852) 2851-7886

Email:
sales@ibs.hk

Website:
www.ibs.hk

Facebook:
www.facebook.com/ibs.tpos